

Title (en)

Husk knife for mounting on a carding flat.

Title (de)

Schalenmesser zur Montage an einem Deckel einer Karte.

Title (fr)

Couteau nettoyeur à monter sur un chapeau de carte.

Publication

EP 0336222 A2 19891011 (DE)

Application

EP 89105147 A 19890322

Priority

DE 3811681 A 19880407

Abstract (en)

A husk knife for mounting on a carding flat in a position inclined transversely to the carding direction and oppositely to this is characterised in that for the husk knife there is a steel section (12) which is held positively and in a slip-free manner in a support (10), likewise designed as a section and fastenable to the flat (20), as a result of the permanent plastic deformation of this support, the longitudinal direction of the support section (10) likewise being transverse relative to the carding direction (K). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Schalenmesser zur Montage an einen Deckel einer Karte in einer quer zur Kardierrichtung und dieser entgegengesetzt geneigten Lage zeichnet sich dadurch aus, daß für das Schalenmesser ein Stahlprofil (12) vorgesehen ist, das in einem ebenfalls als Profil ausgebildeten und am Deckel (20) befestigbaren Support (10) durch permanente plastische Verformung dieses Supports formschlüssig und schlupffrei gehalten ist, wobei die Längsrichtung des Supportprofils (10) ebenfalls quer zur Kardierrichtung (K) liegt.

IPC 1-7

D01G 15/24; D01G 15/34

IPC 8 full level

D01G 15/24 (2006.01); **D01G 15/34** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D01G 15/24 (2013.01 - EP US); **D01G 15/34** (2013.01 - EP US)

Cited by

GB2236543A; CN110936154A; GB2245907A; GB2245907B; EP0974687A1; EP0638672A1; US5467505A

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0336222 A2 19891011; EP 0336222 A3 19910925; DE 3811681 A1 19891019; JP H01306623 A 19891211; US 4974295 A 19901204

DOCDB simple family (application)

EP 89105147 A 19890322; DE 3811681 A 19880407; JP 8715189 A 19890407; US 33130889 A 19890331